
Notulen van de Algemene Ledenvergadering der K.A.V.Alcuinus, Templergraben 83, d.d. 20-04-2006

Aanwezig: Tim Lauterbach, Dominik Geisler, Mechelke Hamers, Ben A’Campo, Ruud Rademakers, Chris Beckers, Bart van
den Esschert, Nathalie van Aken, Roy Dolmans, Luc Hamers, Wendy Robben, Rob Krewinkel, Henri Hazen, Benjamin
Wilkosz, Galid Zimmermann, Bram Faaij, Bart Höppener, André Xhonneux, Irene de Wispelaere, Tom Gerards, Lisanne
Krewinkel

Afgemeld: Galid Zimmerman, Lisanne Krewinkel

1 Opening:

André opent de vergadering om 19:11 uur. Hij heet iedereen welkom en vraagt een ieder zijn of haar gsm uit of op stil te
zetten. Verder wijst Hij erop dat er een rookverbod heerst in de ruimte van de ALV.

2 Vaststellen definitieve agenda:

De agenda wordt zonder wijzigingen aangenomen en ziet er als volgt uit:
1. Opening
2. Vaststellen definitieve agenda
3. Notulen van de Algemene Ledenvergadering d.d. 12 Oktober 2005
4. Ingekomen stukken
5. Bestuursmededelingen
6. Mededelingen van de besturen der Oudherenbond en Stichting Studiecontact TH Aachen
7. a. financieel overzicht
    b. verslag kascontrolecommissie
    c. ontslag kascontrolecommissie
8. Semesterverslagen van de diverse commissies
9. a. Samenstellen van de commissies
    b. Benoeming nieuwe kascontrolecommissie
10.Wijziging Huishoudelijk Reglement
11.Rondvraag
12.Uitdelen attenties
13.Sluiting

3 Notulen ALV d.d. 05-12-2005:

Bij de commissieverslagen (ACCIE) moet vermeld worden wie “ik” is. De notulen worden verder zonder wijzigingen
aangenomen.

4 Ingekomen stukken:
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Er is een geboortekartje van Phillipe (het zoontje van Marguerite Franssen en Roy Rompelberg) binnengekomen. Het bestuur
heeft een felicitatie terug gestuurd. Verder zijn er uitnodigingen voor de ALV van de OHB en de afscheidsreceptie van Prof.
Breuer binnen gekomen. Het bestuur zal hierheen gaan. 
M.b.t de onderhevige ALV zijn afmeldingen van Lisanne Krewinkel en Galid Zimmerman binnengekomen. Er is ook een
aanvraag van Renée Küppers binnen gekomen, deze zal bij het volgende agendapunt verder toegelicht worden. Patrick Loijens
en Rob Oligschlaeger hebben een email over de voorgenomen wijzigingen in het HR gestuurd. Deze zullenl tijdens het ter
zake doende agendapunt behandeld worden.

5 Bestuursmededelingen:

André en Henri zijn bij de Provincie langsgegaan, aangezien Dhr. Eurlings voorgesteld heeft om de RWTH de technische
universiteit van Limburg te maken. Helaas is er geen geld beschikbaar, aangezien de RWTH de promotie van de RWTH in
Limburg niet wil sponsoren, en de Provincie er dus ook geen geld in zal steken. Op advies van Roy is er contact met Dhr.
Montsewije van de Bernardinus-Stichting opgenomen. Deze vindt het fantastisch dat Alcuinus meeloopdagen organiseert,
maar hij wil met hele bussen scholieren naar Aken komen. M.a.w., hij wil het veel grootser aanpakken. Alcuinus wil hier
graag een rol in spelen, maar we zullen het NIET organiseren; dit gaat onze capaciteiten verre te boven. Alcuinus haalt al jaren
scholieren naar Aken, zonder merkbaar effect, vandaar dat de Studienberatung de RWTH geadviseerd heeft om terughoudend
te zijn. Wendy denkt, dat er van deze plannen weinig terecht zal komen, maar de Voorlichtingscommissie kan hem er wel op
aan spreken, dat we op sommige scholen van de Bernardinus-Stichting geen voorlichting mogen geven. Verder is de grote
massa niet in Aken geinteresseerd, maar het individu wel. Daarom hoeft kleinschalig niet persé verkeerd te zijn. 
Er is verder een aanvraag van Renée Küppers tot het verlenen van het oudheerschap van Alcuinus binnengekomen. Rob
Krewinkel licht dit verder toe. Renée wil graag lid wordeb van de OHB, aangezien zij bijna 10 jaar lid van Alcuinus geweest
is. Het lidmaatschap van de OHB kan echter alleen aan oudheren van de activitas verleend worden. Een commissie van de
OHB heeft zich over dit probleem (en dat van de FH-activitasleden) gebogen en is tot de volgende conclusie gekomen: 
de FH-activitasleden moeten, net als de gewone activitasleden, een aanvraag tot toelating indienen. Aangezien in de statuten
van de OHB alleen staat, dat een vereiste tot toelating de status van oudheer van de activitas is (en FH-activiatsleden dit
automatisch verkrijgen na het beeindigen van hun studie), zal de OHB deze verzoeken zonder meer in behandeling nemen.
Renée Küppers is in zoverre een uitzondering, dat zij geen diploma van de RWTH heeft. Zij is echter zeer lang lid van de
activitas geweest. Er staat in onze statuten, dat de ALV de status van oudheer aan een ieder kan verlenen, dus ook aan mensen
die niet in Aken afgestudeerd zijn. De OHB heeft Renée geadviseerd om een aanvraag tot het verlenen van de status van
oudher bij de activitas in te dienen, wat zij dan ook gedaan heeft. Wendy voegt hieraan toe, dat het bestuur van de OHB dit
gedaan heeft, omdat het niet afwijzend tegenover Renée's verzoek staat, maar het zo niet in behandeling kan nemen. Rob
adviseerd de ALV om Renée deze status te verlenen, aangezien zij vele jaren zeer actief geweest is. De ALV verleent Renée
hierna de status van oudheer.
Een volgende punt is de ophef rond onze voormalige beschermheer Prof. Debye. Prof. Debye is in opspraak geraakt wegens
(vermeende) Nazi-sympathieen, maar het laatste woord is hierover nog niet gezegd. Het bestuur heeft de volgende formulering
voor onze web-pagina bedacht, en wil de mening van de ALV hierover weten:

De ALV keurt deze formulering goed.

6 Mededelingen van het bestuur der Oudherenbond en Stichting Studie Contact TH Aken

Van de SSCTH is helaas geen afvaardiging aanwezig, maar Wendy Robben geeft een korte toelichting over de OHB. De OHB
bestaat sinds 1961 en is opgereicht met het doel de onderlinge banden ook na de studie te behouden. De Activitas en de
SSCTH spelen hier natuurlijk een belangrijke rol bij. De meeste leden wonen in het zuiden des lands en Duitsland. De OHB
organiseert elk jaar een ALV, een “losse” activiteit en een formeel diner. Verder vindt er elke 5 jaar een lustrumfeest plaats.
Het volgende lustrumfeest is voor 18 november gepland. Hiervoor wordt al aan een financiele regeling voor de leden van de
activitas gewerkt. De volgende activiteit is een rondleiding door het Roda-stadion op zaterdag 10 juni, tussen 15:30-18:00. 
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7 a) Financieel overzicht:

Henri deelt mede dat de vereniging officieel 24 leden heeft, hiervan hebben 21 contributie betaald. Van de 12 deelnemers aan
het ESK zijn er 10 lid geworden. Verder heeft de verreniging 3 vrienden van alcuinus. 
De vereniging krijgt van de SSCTH €25,- per lid, plus €45,- voor de internetpagina. De uitgaven van de ACCIE op de voor-
an achterzijde van het financiele overzicht komen niet overeen, maar die op de voorzijde kloppen volgens Henri. Mechelke wil
weten, waarom er nog uitgaven van het SS 2005 geboekt zijn. Henri legt uit, dat deze zeer laat ingediend zijn. Henri ziet ook
niet iedereen elke dag, dus het kan een tijdje duren voordat hij de mensen hun geld uitbetalen kan. Er gaat een lijst met de
uitgaven per activiteit rond. Het AAA heeft, zoals gebruikelijk, €250,- aan het ESK bij gedragen. Men wil weten wat de
nieuwjaarsborrel het vorige jaar gekost heeft. Henri antwoordt dat dit minder was dan dit jaar, maar de opzet was toen ook
ietwat kleinschaliger. 
Luc stelt voor de inkomsten van de internetpagina van de SSCTH ook daar te boeken. Henri zal dit in de toekomst doen. 

20:05 uur: Tom Gerards komt binnen.

Onder de post “diversen” zijn het OHB-diner en de drankjes van de verenigingsavonden geboekt, die de leden pas later aan
Henri terug betaald hebben. 

 b) Verslag kascontrolecommissie:

Roy deelt mede, dat de kas gecontroleerd en in orde bevonden is. Hij zegt dat er vooral tijdens het ESK veel zonder bonnetjes
gedeclareerd is, dit moet veranderen. Hij wil ook iedereen oproepen om op tijd te declareren en vooral ook de rekeningen
tijdens de verenigingsavonden te betalen. 

 c) Ontslag kascontrolecommissie:

André bedankt de Quaestor en de commissie, de kascontrolecommissie wordt door de ALV unaniem uit haar functie
ontslagen.

20:10 – 20:20 uur: Pauze

8 Commissieverslagen:

De coördinatoren zullen hun verslagen digitaal aan de Abactis doen toekomen.

ACCIE:
Roy stelt voor om direkt na het einde van de Vorlesungen op kamp te gaan. De aankondiging had echter eerder de deur uit
moeten gan. Hij vindt verder, dat de Bata444-race niet goed genoeg gepromoot is, misschien omdat dir makkelijker is dan zich
de moeite doen om de leden te motiveren om mee te doen: je moet de mensen perssonlijk aanspreken, een emailtje sturen heeft
geen zin. Dominik zegt dat hij wel degelijk geprobeerd heeft om mensen mee te krijgen, maar hij heeft geen zin om mensen te
dwingen en er was nu eenmaal te weinig animo. Wendy zegt dat we ons tot eind januari zonder extra kosten aan kunnen
menlden. Ruud is het er mee eens dat er tijdens het semester meer reclame voor de activiteiten gemaakt moet worden. Roy
vertelt dat er vroeger veel meer gedaan werd om activiteiten onder de aandacht te brengen: er werd gebeld, tijdens
verenigingsavonden werden er mensen geworven etc. 

ACTUEEL:
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André doet het woord namens de commissie. De leden van deze commissie, Luana, Nancy en Roel, hebben geen tijd meer.
Lisanne heeft wel aangeduid dat ze wil helpen, maar ze doet dit niet alleen. Roy ziet de Actueel graag blijven, maar André
vraagt zich af of dit wel zin heeft. Er is immers al zo vaak een doorstart gemaakt? Mechelke zegt dat de leden die tot dusverre
erg actief waren bijna allemaal (bijna) klaar zijn met studeren. Henri zegt dat de Ersti's ook erg actief zijn, maar ze allemaal
geen zin hebben om bij de Actueel-commissie te gaan. André stelt voor om de internet-pagina als alternatief te gebruiken.
Wendy vertelt dat de Actueel ooit als één A4-tje begonnen is. Ze stelt voor hiernaar terug te gaan om dit vervolgens eventueel
weer uit te breiden. Waarom worden ook niet gewwon de “zakelijke” dingen als verjaardagen enz. Vermeld? Mechelka vraagt
waarom de werkgroep niet verder gaat met Lisanne, Chris en Bart, maar geen van deze drie heeft er echt zin in. Roy wil de
leden oproepen om wat te schrijven, omdat dit echt niet zoveel werk is, maar in het verleden heeft dit ook nooit veel zin gehad.
Bij dezen houdt de commissie op te bestaan bij gebrek aan leden. De internetcommissie zal proberen een forum in te richten. 

ESK:
Luc wil weten of er Ersti's lid van de commissie geworden zijn. Henri bevestigt dit: Ben Tom, Ruud en Lisanne zijn Ersti. Hij
hoopt dat het succes van het afgelopen jaar herhaald kan worden, maar ook dat er meer mensen actief deelnemen.

INTERNET:

VOORLICHTING:
Luc wil weten of er al contact met Dhr. Loggen opgenomen is in verband met de voorlichtingsdagen in Utrect. André zegt dat
dit niet zo is, maar dit wel nog zal gebeuren. Chris vraagt of de voorlichting ook geavalueerd wordt. André antwoordt, dat er
well feedback komt en dat dit positief is. Er is relatief veel contact tussen de vereniging en scholieren. Wendy wil weten of er
aan een alternatief voor de voorlichtingsboekjes gewerkt wordt. Benjamin zegt dat we nog een antal boekjes hebben. André
voegt toe, dat toen de initiatieven van Dhr. Eurlings nog veelbelovend leken, de commissie doe beokjes door hem wilde laten
betalen. Roy zegt dat de SSCTH en de RWTH zeker een bijdrage zullen leveren en stelt voor dan naar Dhr. Eurlings te gaan.
Deze kan dan zeker niet achter blijven! André wil nog kwijt dat hij binnenkort voor 6 maanden naar Eindhoven zal gaan en er
dus een opvolger gevonden moet worden.

FOTOWERKGROEP:
Het bestuur heeft besloten de fotowerkgroep op te heffen, aangezien er niks schijnt te gebeuren. Mechelke zegt namens de
werkgroep, dat hte netjes geweest zou zijn van het bestuur om de werkgroep hierover te informeren. André is het hiermee eens
en biedt namens het bestuur zijn verontschuldigingen aan. 

21:10 – 20:15 uur: Pauze

9 a) Samenstellen nieuwe commissies

ACCIE:
Dominik Geisler zegt dat de commissie op zich genoeg leden heeft, namelijk Ben A'Campo, Galid Zimmerman, Tim
Lauterbach, Benjamin Wilkosz en hijzelf. 

ESK:
Benjamin Wilkosz, Ben A’Campo, Tom Gerards, Lisanne Krewinkel, Nancy Visser, Ruud Rademakers en Henri Hazen zijn
lid.

INTERNET:
Tim Lauterbach, Roy Dolmans, Nathalie van Aken, Bart Höppener en Galid Zimmerman zijn lid. Roel Breuker en Luana
Habets hebben de commissie verlaten.
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VOORLICHTING:
Bram Faaij, Chris Becker, Benjamin Wilkosz en André Xhonneux zijn lid. Deze commissie heeft nieuwe leden nodig. 

BEACHVOLLEYWERKGROEP:
Luc deelt de ALV mede, dat er recentelijk een nieuwe werkgroep opgericht is, de Beachvolleywerkgroep. De leden van deze
werkgroep zijn van mening, dat het bestuur de sportieve activiteiten van de vereniging niet serieus neemt. De werkgroep dient
verder een declaratie van €98,- voor de huur van het Beachvolley-veld. André zegt, dat het bestuur tijdens de laatste BV
besloten heeft om €50,- toe te kennen. Henri geeft als reden dat het vorige semester weliswaar de volledige kosten vergoed
zijn, maar dt het volleyen toen ook de enige activiteit was. Dat zal nu warschijnlijk niet het geval zijn. Mechelke wil bij dezen
dan een motie van wantrouwen tegen het bestuur indienen. Bart zegt dat dat te ver gaat, maar dat er zeker over de declaratie
gesproken moet worden. De standpunten van beide zijden moeten naar voren gebracht en besproken worden voor er drastische
stappen genomen worden. Henri zegt dat het natuurlijk mogelijk is, dat er geld over blijft, maar het bestuur wil voorzichtig
zijn enliever te weinig dan te veel uitgeven. Roy stelt dat het al lang van te voren bekend was dat het beachvolleyen plaats zal
vinden en wil weten waarom dit niet in de begroting opgenomen is. André zegt dat er natuurlijk uitgaven voor het SS gepland
zijn, maar dat het van het zomerkamp afhangt hoeveel geld de vereniging nog te besteden heeft. Wendy en Roy zijn van
mening dat het kamp waarschijnlijk toch niet plaats zal vinden en willen weten waarom het geld dan niet aan een activiteit uit
gegeven wordt waarvan vast staat dat hij plaatsvind en die wekelijks vele deelnemers kent. Luc zegt dat het geen probleem is
als de vereniging in oktober geen geld meer heeft. Er is altijd een voorschot aan de SSCTH gevragd, dat moet nu ook mogelijk
zijn. Dominik zegt dat het op de laatste BV niet bekend was, dat de volleyers zelf €80,- aan kaarten betalen, dus hij stelt voor
dat de vereniging de huur van den velden betaald. Het bestuur besluit het bedrag van €98,- toe te kennen. Luc nodigt iedereen
uit om 's dinsdags tussen 19:00 en 21:00 uur te komen volleyen. 

 b) Benoeming nieuwe kascontrolecommissie

Roy blijft lid van de kascontrolecommissie en Irene meldt zich als nieuw lid. Deze samenstelling van de kascontrole
commissie wordt door de ALV unaniem goedgekeurd.
 

10 Wijziging van het Huishoudelijk Reglement

Er worden meerdere wijzigingen voorgesteld, omdat het HR op veschillende punten gedateerd is. Henri stelt alle “groene”
punten voor, dat wil zeggen, alle punten die alleen maar formaliteiten betreffen (zie bijlage).

21:50 uur: Bram Faaij verlaat de ALV

Roy stelt voor om €75,- per activiteit te vergoeden, aangezien dit een grotere wijziging betreft, wordt dit punt “geel”. De
groene punten worden unaniem goedgekeurd. 

1e gele punt:
Tot nu toe werd aangenomen, dat je door deelname aan het ESK kandidaat lid werd. Volgens het nieuwe HR kan de
organisator van het ESK de Ersti's als kandidaat-lid aanmelden.
Dit voorstel wordt unaniem aangenomen.

2e gele punt:
Dit wordt in de praktijk al zo toegepast. Rob leest artikel 5 van de statuten voor. Hier (nog ergens anders) staat niet dat men
een 2e ALV moet bijwonen om lid te worden; met de wijziging worden de aspirant-leden dus al tijdens de 2e ALV volledig
lid. Als men de aspirant-leden niet tijdens een stemming over personen wil toelaten, moeten men hen in ieder geval daarn
atoegang tot de ALV verlenen. 
De voorgestelde wijzigingen worden unaniem goedgekeurd. 
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3e gele punt:
De limiet van €75,- per activiteit wordt unaniem goedgekeurd.

4e gele punt:
De commissiecoördinatoren moeten tekenen voor de uitgaven van de commissieleden, de voorzitter hoeft niet voor de
uitgaven van de bestuursleden te tekenen.
Voor: 10 Tegen: 1

5e gele punt:
De declaratierichtlijnen waren er altijd al, maar worden nu officieel ingevoerd. De ALV moet wijzigingen goed keuren, niet
het bestuur.
Deze versie wordt unaniem goedgekeurd.

6e gele punt:
De coördinatoren moeten op BV's aanwezig zijn. Luc voorziet twee problemen: er zijn geen represailles als men niet komt en
de formulering is veel te vrijblijvend. Het is natuurlijk wel goed als er zoveel mogelijk mensen aanwezig zijn, als een soort
klankbord voor het bestuur. Waarom wordt er niet geschreven, dat elke commissie op de BV vertegenwoordigd moet zijn?
Roy vindt dat je zo'n verplichting niet aan een commissie op kunt leggen die maar één keer per semester vergadert. Hij wil
weten waarom de coördinatoren nu niet meer komen. Vroeger was dit nooit een probleem. Tim zegt dat hij bijvoorbeeld
gewoomweg geen tijd had en, verplichting of niet, ook niet gekomen zou zijn. Roy is het met deze formulering sowieso niet
eens. Alleen een schriftelijk verslag af geven is ook geen optie, want dan mis je de mening van de coördinatoren. 
Voor: 6 Tegen: 4 Onthouding: 1

22:42 uur: Lisanne Krewinkel komt binnen

7e gele punt:
Aangezien er momenteel geen verenigingsorgaan is, wordt de lijst met belangrijke besluiten voor leden algemeen toegankelijk
gemaakt. Punt 7 uit het HR blijft gewoon bestaan.
De voorgestelde formuleringen worden unaniem goedgekeurd. 

8e gele punt:
Met betrekking tot de SSCTH worden de voorwaarden voor de afgevaardigden als volgt geformuleerd: “Zij moeten de
vereniging goed kennen”. 
Voor: 9 Tegen: 2

9e gele punt:
Vice-voorzitter en vice-secretaris. Dit punt wordt unaniem goedgekeurd.

10e gele punt:
Ledenlijst. Bart van den Esschert stelt voor de ledenlijst ook voor aspirant-leden toegankelijk te maken. Luc zegt dat de
“aspirant-leden” nu toch al (wat toegangsrechten betreft) als volledige leden behandeld worden. Eventuele uitzonderingen zijn
nu ook niet voorzien en het bestuur kan ten alle tijden een individueel besluit nemen. 
Voor: 4 Tegen: 5 Onthoudingen: 1
Daarmee is deze wijziging afgewezen.

11e gele punt:
De wijzigingen met betrekking tot de vrienden van Alcuinus worden unaniem goedgekeurd. 
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11 Rondvraag:

Roy wil Henri bedanken voor al het werk dat hij in het HR gestoken heeft. Hij wil het bestuur verder op het hart drukken naar
opvolgers te zoeken.
Lisanne wil nog eens duidelijk vermelden dat zij géén coördinator wil worden.
Chris vond de ALV heel gezellig.
Dominik wilde volleybalwerkgroep bedanken voor het interessant houden van de ALV.
Wendy bedankt het bestuur voor de uitnodiging aan het bestuur van de OHB. Zij is vooral blij met de uitkomst van de
stemming over Renée Küppers.
Luc hoopt dat het bestuur de volgende keer wel wat beter voorbereid is. 
Bart van den Esschert wil weten wie het bestuur in plaats van hem naar de SSCTH wil sturen. Aangezien het betsuur niemand
anders op het oog heeft, kan hij nog een jaar lid blijven. 
Benjamin zegt dat hij een Fitness-werkgroep op zal richten. De leden treffen zich elke dinsdag en donderdag in de “RWTH-
Gym”. 
André wil het misverstand uit de wereld  helpen, dat het bestuur “anti-sport” zou zijn. 

12 Uitdelen Attenties:

Aangezien de stempel van de vereniging momenteel niet gevonden kan worden, zullen de attenties tijdens de volgende ALV
uitgedeeld worden. 

13 Sluiting:
 
André sluit de vergadering om 23:22 uur.

André Xhonneux Rob Krewinkel
(praeses) (abactis)
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